
ZÁPIS z 9. ZASEDÁNÍ

ZASTUPITELSTVA

MĚSTSKÉ ČÁSTI PRAHA—SUCHDOL

DNE 25. ČERVNA 2024

Zasedání bylo zahájeno v 18.06 hod.

Starosta přivítal přítomné zastupitele na 9. zasedání Zastupitelstva MČ Praha-Suchdol.

Starosta konstatoval, že 9. zasedání zastupitelstva bylo řádně svoláno a vyhlášeno,

Přítomno: 11 zastupitelů: Ing. Petr Hejl, RNDr, Ludmila Knappová, lng. Ondřej Imlauf, JUDr.

Zlata Kohoutová, Ing. Pavla Bradáčová, Ing. Andrea Hrobská Mináriková, Marek Bor, Mgr.

Kristýna Janstová, MBA, Ing. Vladimir Kubeček, lng. Václav Vik, Ing. Bc. Radim Fišer.

Omluveni: PhDr. Tomáš Opočenský, Ing. Gabriela Lněničková, MBA, Ing. Věra Štěpánková,

MBA, David Skála

Starosta konstatoval, že je přítomna nadpoloviční většina zastupitelů, zastupitelstvo je

usnášeníschopné.

Starosta seznámil zastupitele s návrhem programu 9. zasedání ZMČ Praha-Suchdol.

Starosta vyzval přítomné zastupitele k připomínkám k programu. K programu nebyly žádné

připomínky,

Hlasování o programu 9. zasedání: pro: 11, proti: 0, zdržel se: 0.

Program 9. zasedání byl schválen.

Schválený program zasedání je přílohou tohoto zápisu.

Volba 3 členů návrhového výboru: Navrženi byli: Ing, Vladimír Kubeček, Marek Bor a Ing.

Ondřej Imlauf, Hlasování pro návrhový výbor: pro: 11, proti: 0, zdržel se: O. Pan Imlauf, pan

Bor a pan Kubeček byli 11 hlasy zvoleni členy návrhového výboru.

Volba ověřovatele: navržena byla: RNDr. Ludmila Knappová. Hlasování o návrhu: pro: 11,

proti: 0, zdržel se: O. RNDr. Ludmila Knappová byla 11 hlasy zvolena ovéřovatelkou.

Určení zapisovatele: Ing, Anna Genzerová, tajemnice ÚMČ Praha-Suchdol.

Starosta informoval přítomné, že průběh zasedání bude on-line přenášen na internet.

Program zasedání:

Diskuse.

Do diskuse se přihlásil pan Imlauf s dotazem, zda bude s předsedou Sokola ještě nějaké

jednání před koncem Školního roku. Odpověděl pan starosta, že na zitra je domluvená

schůzka, ale časově koliduje s píknikem za Školou čili bude ještě potřeba dořešit čas schůzky.

Po ukončení diskuse předal pan starosta řízeni zasedání panu místostarostovi.

1. Závěrečný účet MČ Praha-Suchdol za rok 2023. Diskuse: 0. Hlasování o usnesení: pro:

8, proti: 0, zdržel se: 3. Usneseni č.j. 9/1/2024 bylo přijato.

Podpis ověřovatele: .............
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Po ukončení projednávání prvního bodu dorazil na jednání pan David Skála.

2. Participativní rozpočet MČ Praha-Suchdol v roce 2024. Diskuse: Dotaz z veřejnosti na

princip financování participativního rozpočtu pan starosta odpověděl. Další dotaz 2 veřejnosti

zda misto navýšení participativního rozpočtu není lepší realizace jiného levnějšího projektu

Pan starosta odpověděl že se jedná o dvě možná alternativní řešení a Rada MČ zvolila

variantu navýšení rozpočtu Pan Fišer se přihlásil do diskuse jestli má městská část spočítané

náklady na údržbu, která vyplyne z projektu participativního rozpočtu. Pan starosta odpověděl,

že náklady na udržbu vyplývající z projektů participativního rozpočtu městská část odděleně

neeviduje, nová zařízení se stávají součástí mobiliáře městské části, která o ně v rámci běžné

údržby pečuje, včetně případné likvidace, popř. přemístěni, pokud se ukáže, že to je v rámci

údržby a využití lepší řešení. Pan Skála uvedl, že sejedná o jeden z mála principu financování,

kdy si městská část muže něco pořídit a hl. m. Praha přispěje jednou polovinou. Dále pan

Skála uvedl, že pokud veřejnost nějaký projekt odhlasuje, není už možné jej zaměnit za jiný

levnější projekt. Pan Fišer se opět přihlásil s otázkou samostatného sledování nákladu na

údržbu projektu participativního rozpočtu a jako příklad uvedl workoutové hřiště Na Rybářce,

které bývá někdy nedosekané Pan Skála na to reagoval, že v rámci předvýběru projektů, které

následně postoupí do hlasování o participativním rozpočtu, je vyřazena řada projektu, jejichž

realizovatelnost nebo následná údržba by byla pro městskou část příliš zatěžující. Hlasování

o usnesení: pro: 9, proti: 0, zdržel se: 3. Usneseni č.j. 9/2/2024 bylo přijato.

3. Navýšení rozpočtu — vráceni 100% podílu DPPO. Diskuse: 0. Hlasování o usnesení;

pro: 12, proti: 0, zdržel se: 0. Usneseni č.j. 9/3/2024 bylo přijato,

Po ukončení třetího bodu programu předal pan místostarosta řízení zasedání panu starostovi.

4. Věcná břemena — energetické sítě. Diskuse: 0. Hlasování o usnesení: pro: 9, proti: 0,

zdržel se; 3. Usnesení č.j. 9/4/2024 bylo přijato.

5. Prodeje částí pozemků. Diskuse: 0. Hlasování o usnesení: pro: 11, proti: 0, zdržel se: 1.

Usneseni č.j. 9/5/2024 bylo přijato.

6. Žádost o svěření pozemků parc. č. 2218 a 2219, k. ú. Suchdol. Diskuse: dotaz 2

veřejností, zda jsou pozemky zasít'ovány. Odpověděl pan starosta, že elektřina je na

pozemek zavedena, nejbližší vodovodní přípojka je na hřbitově. Hlasování o usnesení: pro:

9, proti: 0, zdržel se: 3. Usnesení č.j. 9/6/2024 bylo přijato.

Po ukončení projednávání šestého bodu programu předal pan starosta řízení zasedání panu

místostarostovi.

7. Usnesení Rady MČ Praha-Suchdol za uplynulé období. Diskuse: 0. Zastupitelstvo bere

na vědomí.

Interpelace.

Pan starosta seznámil přítomné s kulturními a stavebními akcemi plánované na nejbližší

období: zejm. informoval o obnově povrchu po rekonstrukci kanalizace v ulici Vysokoškolská

a o dokončení stavby bytového domu v Kamýcké ulici. Dále pan starosta informoval o

plánované stavbě vodovodu a splaškové kanalizace v ulici Za Sokolovnou a o vypsání

výběrového řízení na dodavatele stavby pro projekt jímání deštových vod ze střechy radnice.

Další plánovaná akce vychází z výstupů projektu ZŠ M. AlšeBezpečné cesty do školy“ kdy

městská část poptala projektovou dokumentaci na úpravu dopravního řešení před základní

školou. Dotaz z veřejnosti ke grafickému výstupu úpravy dopravního značení. ohledně

parkování. Pan starosta odpověděl. Pan Fišer měl další dotaz ke grafickému výstupu ohledně

počtu zpomalovacích polštářů umístěných před školou a jejím nejbližším okolí. Pan starosta

odpověděl, že se jedná o opatření zvyšující bezpečnost dětí před školou a byla projednána

s různými institucemi včetně policie. Rozvinula se diskuse na počet navržených

  

 

  

  

Podpis ověřovatele: ................................................

Podpis zapisovatele: ..................

Podpis starosty MČ: ...................



zpomalovacích polštářu. Po ukončení diskuse pan starosta informoval o termínu 10. jednání

zastupitelstva dne 19. 9. 2024.

Zasedání bylo ukončeno ve 19:20 hod.

Zápis byl vyhotoven dne: 25. 6. 2024.
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